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@minvws.nij;

@minvws.nl]; SEE @minbzk.nl]

Var:IEEE)EXE0 ris iVerzonden: maandag 26 oktober 2020 15:57

aan: [IESEDNIN) EXER @minvws.ni>

Onderwerp: RE: QA FVD-4-PG

Is de vraag zo voldoende beantwoord?

512e

Verzonden: maandag 26 oktober 2020 15:16

Onderwerp: RE: QA FVD-4-PG

8

Men denk dat het gaat om het veiligheidsonderzoek. Als het jullie ook niets zegt, dan slaan we het over © Wel graag nog een

aantal bullits toevoegen over de reden dat de ingerichte teststraat op Schiphol is beéindigd.

Hartelijke groet,

van: [IEE MEE minvws o>
Verzonden: maandag 26 oktober 2020 13:33

Onderwerp: RE: QA FVD-4-PG

Ik weet eerlijk gezegd niet wat VCO/VLO is. Kun je dit voor mij verduidelijken?

Van:EEEEE eminvws.ni>
Verzonden: maandag 26 oktober 2020 13:23

Onderwerp: RE: QA FVD-4-PG

Bestel

De minister wil graag dit antwoord aangevuld hebben met VCO/VLO? En de reden dat de ingerichte teststraat is beéindigd.

Kun je deze informatie nog toevoegen?

Hartelijke groet,



957148

Verzonden: maandag 26 oktober 2020 11:02

Aan: @minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: QA FVD-4-PG

Bij dezen het antwoord op het eerste deel van deze vraag.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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Verzonden: maandag 26 oktober 2020 10:43

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

cc: IRAE bl. TrIEEE) EXE ninvws o>
Onderwerp: FW: QA FVD-4-PG

Urgentie: Hoog

T:

E: [EEE @minvws nl

Van: 5.1.2e ) EEE eo minvws.ni>
Verzonden: maandag 26 oktober 2020 10:37

) <BEEEEle minvws.n>;IEE
Onderwerp: QA FVD-4-PG

Urgentie: Hoog

Kun jij een antwoord formuleren voor het eerste deel van deze vraag: Schiphol kon iedereen het land in zonder teststraat (dus:

geen maatregelen genomen). In de horeca zijn diverse maatregelen genomen. Kan de minister dit verschil nader verklaren?

Het tweede deel pakken wij op.

Graag zsm een reactie.

Hartelijke groet,


